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ACTA NÚM. 127 
 

Rectora 
Margarita Arboix Arzo 
 
Secretari general 
Rafael Rebollo Vargas 
 
 
Equip de Govern 
José Aguilera Ávila 
M. José Feijóo Rey 
Carles Gispert Pellicer 
Sara Moreno Colom 
Francisco Morente Valero 
Josep Ros Badosa 
Armand Sánchez Bonastre 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Albert Branchadell Gallo 
Margatita Freixas Alas  
Jaume Farrés Vicén  
Laura Feliu Martínez 
Vicent Fonollosa Pla 
Daniel Franco Puntes  
Joaquín Gairín Sallán 
Margarita Martí Nicolovius  
Maite Martín Ibáñez  
Ramon Alibés Arqués  
Maria José Recoder Sellarés  
Héctor Sala Lorda 
Esther Zapater Duque  
 
Directors de departament 
Xavier Bardina Simorra  
Beatriz Ferrús Antón 
Dolores Jaraquemada Pérez de Guzman 
Jordi Obiols Llandrich  
Natividad  Ramajo Hernández  
 
Director d’institut 
Xavier Gabarrell Durany 
 

A Bellaterra, a les 9,40 h del dia 5 de 
desembre de 2018, es reuneix a la sala de 
juntes del Rectorat, en sessió ordinària el 
Consell de Govern de la Universitat 
Autònoma de Barcelona sota la 
presidència de la rectora, Margarita 
Arboix Arzo. Assisteixen a la reunió els 
membres assenyalats al marge. S’han 
excusat d’assistir-hi els doctors Joan 
Carbonell Manils, degà de la Facultat de 
Filosofia i Lletres, que és substituït per la 
professora Margarita Freixas Alas; Antoni 
Méndez Vilaseca, degà de la Facultat de 
Ciències, que és substituït pel professor 
Ramon Alibés Arqués; Francisco Lloret 
Maya, Josep Vendrell Roca i Xavier Verge 
Mestre, representants del professorat 
claustral; el senyor Gabriel Masfurroll 
Lacambra, president del Consell Social, i la 
senyora Mariona Serra Pagès, 
representant del Consell Social. No hi 
assisteixen el doctor Francisco Javier 
Lafuente Sancho, vicerector d’Innovació i 
de Projectes Estratègics; Antonio 
Santisteban Fernández, director del 
Departament de Didàctica de la Llengua, 
de la Literatura i de les Ciències Socials; la 
doctora, les doctores Eva Anduiza Perez, 
Carme Armengol Asparó, Anna Marbà 
Tallada i Marta Padrós Castells, 
representants del professorat claustral; i 
les senyores Júlia Castells Bou, Laura 
Gisbert López, Laura Ruiz Hernández i 
Mercè Terès Magrí i els senyors Josep 
Maria Descals Saez i Jordi Farré Delgado, 
representants de l’alumnat claustral . Hi 
assisteix, amb veu i sense vot, el senyor 
Gabriel Capilla Vidal, cap del Gabinet 
Jurídic, i la senyora Isabel García Pérez, 
cap de l’Oficina de Coordinació 
Institucional. Com a convidat hi assisteix, 
amb veu i sense vot, el senyor Albert 
Querol Egido, estudiant de l’Escola 
d’Enginyeria. 
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Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Juan Antonio Baeza Labat  
José María Perceval Verde  
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
Juan Montesinos Andrade  
Andreu Pompas Alcaraz 
 
Representants del Consell Social 
Tania Nadal Vicens 
 

  
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l'acta de la darrera sessió 

2. Informe de la rectora 

3. Afers Economicopressupostaris: 

3.1. Aprovació del projecte de pressupost de la UAB per al 2019 

4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 

4.1. Aprovació del 5% de la taxa addicional de l’oferta d’ocupació pública del 

personal acadèmic del 2018 

5. Aprovació del 5% de la taxa addicional de l’oferta d’ocupació publica de personal 

d’administració i serveis del 2018 

6. Afers acadèmics: 

6.1.  Extinció de títols de màster universitari 

6.2.  Creació de títols de màsters propis i de diplomatures de postgrau 

7. Propostes de normatives: 

7.1.  Modificació de la normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis 

universitaris regulats de conformitat amb el Reial Decret 1393/2007, de 29 

d’octubre 

7.2.  Modificació del model de càrrecs acadèmics 

8. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: 
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8.1. Creació de Serveis Docents 

9. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB: 

9.1. Llicència de materials a Applied Biological Materials Inc. 

10. Elecció de membres de la Comissió de Qualitat de la UAB 

11. Informe anual del Parc de Recerca de la UAB 

12. Afers de tràmit: 

12.1. Ratificació dels acords de la Mesa d'Universitats i les Comissions Negociadores 

sobre l'increment retributiu addicional del 0,2% en l'any 2018 

13. Torn obert de paraules 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
La rectora obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de Govern, i 
presenta al nou cap del Gabinet Jurídic, senyor Gabriel Capilla, i al nou director del Servei 
d’Informàtica, senyor Gonçal Badenes, i, tot seguit, passa al primer punt de l’ordre del 
dia. 
 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
El secretari general exposa que no s’ha rebut cap esmena en relació amb la proposta 
d’acta de la sessió anterior, per la qual cosa proposa que s’aprovi en els termes 
redactats. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda, per assentiment, aprovar l’acta de la sessió del 
dia 7 de novembre de 2018. 
 
 
 
2. Informe de la rectora 
 
La rectora comenta que ha convidat al director del Servei d’Informàtica, senyor Badenes, 
per tal que expliqui les circumstàncies sobre la caiguda dels sistemes informàtics de la 
Universitat del dia 17 de novembre de 2018; diu que l’equip del Servei d’Informàtica ha 
dedicat tot el seu esforç per poder solucionar el problema i que vol expressar el seu 
agraïment a tot l’equip per la gran feina feta. 
 
El senyor Badenes explica quines van ser les circumstàncies en què es va produir la 
caiguda dels sistemes, les quals consten en el document lliurat als membres del Consell 
de Govern (annex núm. 1). Destaca que la resposta davant la caiguda dels sistemes va 
ser espectacular per part de l’equip del Servei d’Informàtica, del personal de l’empresa 
subcontractada, i del personal de manteniment i de seguretat de la UAB, així com el bon 
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funcionament del pla de comunicació per tal que tots els col·lectius tinguessin la màxima 
informació actualitzada. Afegeix que, tot i que la caiguda està totalment solucionada, 
s’han detectat punts de millora, alguns que ja s’ha implementat i altres que requereixen 
inversions en infraestructures. 
 
A continuació la rectora informa de la trobada de les rectores i els rectors de les 
universitats catalanes amb el vicepresident de la Generalitat de Catalunya i conseller 
d'Economia i Hisenda. Destaca que no s’ha aconseguit l’augment del pressupost destinat 
a universitats, que per a l’any 2018 només es percebrà l’increment salarial, i que per a 
l’any 2019 s’ha confirmat que es consolidarà l’increment salarial dels anys 2017, 2018 i 
2019 però no el corresponent a l’any 2016, que es va anunciar una baixada del preu de 
matrícula de màster universitari per equiparar al preu dels estudis de grau amb 
l’abonament de la compensació econòmica a les universitats per part de la Generalitat 
de Catalunya, i que aportaran prestacions finalistes per ajudar al rejoveniment de la 
plantilla de professorat de les universitats. 
 
També explica la compareixença de les universitats davant la Comissió d’Empresa i de 
Coneixement del Parlament de Catalunya, la intervenció va anar a càrrec del rector de 
la Universitat Oberta de Catalunya, actual president de l’Associació Catalana 
d’Universitats Públiques (ACUP) i que va exposar totes les problemàtiques econòmiques 
de les universitats. Comenta que els grups polítics escolten les problemàtiques de les 
universitats però no prenen cap iniciativa per trobar solucions, la qual cosa ha comportat 
que les rectores i els rectors es plantegin la necessitat de prendre altres mesures de 
pressió que puguin ajudar a millorar la precària situació econòmica de les universitats. 
Destaca la intervenció d’un representant de Ciutadans que va plantejar que les 
universitats no respecten la neutralitat, en clara referència a la problemàtica de la UAB 
en relació amb Societat Civil Catalana per la qual des d’aquesta formació política s’ha 
demanat reiteradament la compareixença de la rectora davant d’aquesta Comissió, 
plantejament que no està recolzat per la resta de partits polítics, els quals donen una 
resposta molt a favor de la UAB i que no accepten la petició de compareixença 
esmentada. 
 
Seguidament informa d’iniciatives estatals: de la proposta de modificació de la Llei de la 
Ciència per tal d’incorporar noves figures, de la iniciativa de modificació de la Llei 
9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic, per tal de donar solució als 
problemes plantejats per al pagament de l’àmbit de recerca, de la creació d’una figura 
similar als programes de doctorat industrials en l’àmbit de les universitats catalanes, i 
de la proposta de desaparició de la taxa de reposició per al 2019 per poder estabilitzar 
el personal en interinatge de conformitat amb la política que cada universitat consideri 
adient. 
 
A continuació informa que en el mes de desembre es farà el pagament del trams de 
docència i de recerca autonòmics per al professorat interí tot i que la Generalitat de 
Catalunya no ha transferit aquestes quantitats a les universitats, la qual cosa comporta 
tensionar encara més el pressupost de la UAB per al 2018, però s’ha considerat que 
aquestes persones havien de percebre ja les quantitats que corresponent. Afegeix que 
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vol agrair a tot aquest professorat la seva paciència i actitud compressiva davant 
d’aquesta demora a l’espera de rebre l’aportació de la Generalitat de Catalunya. 
 
Finalment, la rectora dona la paraula a la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat, doctora 
Sara Moreno, per tal que doni la informació corresponent a la vaga dels dies 28 i 29 de 
novembre de 2018. 
 
La vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat explica que la vaga va estar convocada pel 
Consell d’Estudiants de Catalunya i diversos moviments estudiantils per als dos dies a 
totes les universitats catalanes. Comenta que l’activitat docent va ser desigual depenent 
dels centres, el primer dia va ser inferior al 10% en la Facultat d’Economia i Empresa, la 
Facultat de Ciències, la Facultat de Biociències, la Facultat de Ciències de la Comunicació, 
la Facultat de Ciències de l’Educació, la Facultat de Traducció i Interpretació, la Faculta 
de Ciències Polítiques i Sociologia, la Facultat de Dret i la Facultat de Medicina i del 80% 
en l’Escola d’Enginyeria, la Facultat de Veterinària, el Campus de Sabadell i les unitats 
docents hospitalàries, i el segon dia també va ser inferior del 10% en el primer grup de 
centres, del 30% en la Facultat de Veterinària, el Campus de Sabadell i les unitats docents 
hospitalàries i del 80% en l’Escola d’Enginyeria. Afegeix que ambdós dies, des de primera 
hora del matí, va haver presència de piquets tant als accessos al Campus com als centres, 
i que es van desenvolupar d’acord amb la normalitat corresponent a la situació de vaga 
tot i que sí que es van produir alguns moments de conflicte entre estudiants en alguns 
punts de la Facultat de Ciències i la Facultat de Biociències, així com en la Facultat de 
Ciències de la Comunicació i en la Facultat de Psicologia, i que en la resta de centres no 
s’han rebut notícies d’incidents; pel que fa a afectacions en el mobiliari comenta que es 
van fer les pintades i el moviment de mobiliari habituals que es produeixen en el context 
de vaga però que no es van produir destrosses destacables. Finalment comenta que 
estan estaven convocats a la vaga el personal acadèmic i el personal d’administració i 
serveis i que el seu seguiment va ser molt inferior.  
 
A continuació s’obre un torn d’intervencions en el qual participen el doctor Farrés que 
diu que els incidents que es van produir a la Facultat de Ciències i a la Facultat de 
Biociències els dies de la vaga han suposat un salt qualitatiu respecte de vagues 
anteriors, explica els incidents tot destacant la presència d’encaputxats, les accions per 
impedir l’accés als edificis i la mobilitat dins els edificis que han comportat greus 
conseqüències, les confrontacions entre estudiants, la impossibilitat de donar 
compliment a les mesures de seguretat dels laboratoris de recerca, afegeix que la gran 
majora d’estudiants estan intimidats i tenen por d’anar a classe i, per tant, l’èxit de la 
vaga és una fal·làcia, i proposa que s’estableixin vies de diàleg amb els organitzadors de 
les vagues per tal de fixar quines són les actuacions i les línies que no s’han traspassar, 
la doctora Martí que subscriu els comentaris del doctor Farrés i afegeix a la Facultat de 
Psicologia els efectius de seguretat de la UAB no van actuar amb la rapidesa adequada 
fet que va comportar que la seguretat de les persones no quedés garantida, la doctora 
Recoder que també explica els incidents que es van produir a la Facultat de Ciències de 
la Comunicació, que reafirma que els estudiants no van a classe per tal de no trobar-se 
en situacions de confrontació, i que expressa la seva queixa pel sistema d’acreditació del 
personal que s’ha sumat o no a la vaga, i el senyor Montesinos que pregunta per les 
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dades de seguiment de la vaga per part del professorat i del personal d’administració i 
serveis. 
 
La rectora contesta que tot i que , en general, la repercussió mediàtica sobre la vaga ha 
estat menor que en d’altres ocasions perquè no es van produir talls de carreteres ni de 
mitjans de transport, és conscient dels problemes i dels incidents que s’han causat en 
aquesta vaga i que s’haurà de plantejar per a situacions futures si s’haurà de deixar 
entrar al Campus a la policia, així mateix manifesta que està d’acord amb els comentaris 
i les propostes fetes pels degans i per les deganes. Afegeix que la vicerectora d’Alumnat 
i d’Ocupabilitat es reuneix amb els estudiants per tal de donar les pautes d’actuacions, 
que s’haurà de tornar a revisar les línies d’actuació dels efectius de seguretat del 
Campus. Pel que fa al sistema d’acreditació de l’adhesió a la vaga diu que no està d’acord 
amb que els implicats hagin de demostrar que han fet la seva activitat habitual, ja que 
hi ha molts afectats que no fan vaga però sí que tenen problemes per accedir. 
 
A continuació la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat explica que té coneixement de 
tots els incidents que es van produir al Campus, que es tracta d’actuacions a les quals 
l’Equip de Govern no dona recolzament i que s’han de condemnar, i que sempre es 
treballa en la línia que els accessos es mantinguin sempre oberts. Afegeix que 
adquireixen el compromís de millorar les mesures preventives així com de una gestió 
millor d’aquestes situacions. 
 
El gerent també posa de manifest que s’ha de millorar la prevenció, les prioritats 
d’actuació i no tant en les mesures de reacció davant els incidents. 
 
Seguidament el vicerector de Personal Acadèmic diu que s’hauria de trobar el sistema 
permanent de control d’adhesió a les vagues, que per a aquesta convocatòria de vaga 
s’ha fet un assaig d’un sistema que podria funcionar ja que té en compte l’activitat 
acadèmica del professorat que durant el període de vaga no té docència i va semblar 
que l’entrada a la Intranet de la UAB era una forma adequada per a acreditar l’activitat. 
Seguidament explica que, prèviament, es va fer comunicar el sistema de control a través 
de l’Àrea de Personal Acadèmic amb les instruccions clares del seu funcionament i que 
des del Vicerectorat de Personal Acadèmic també es va enviar una altra comunicació als 
departaments, instituts de recerca i unitats docents com a complement de l’anterior, i 
que, posteriorment, es va enviar una altra comunicació a les persones que constaven 
com a susceptibles del descompte per l’adhesió a la vaga per tal que poguessin 
comunicar la no adhesió a la vaga, i que per tot això considera que no ha hagut manca 
d’informació. Afegeix que, tot i això, s’han detectat alguns problemes com que una part 
del professorat va considerar que l’accés a qualsevol eina de la UAB era suficientment 
vàlid i no només per la Intranet, i que una part importat del professorat associat i dels 
hospitals no va servir el correu institucional de la UAB i, per tant, no van disposar de la 
informació. 
 
S’obre un segon torn d’intervencions en el qual participen el doctor Ysàs que demana 
que, davant les explicacions que s’han donat sobre els greus incidents durant la vaga, el 
Consell de Govern faci una condemna explícita ja que no es pot fer una normalització 
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d’aquest tipus de situacions, que felicita a l’Equip de Govern pel sistema de control 
d’adhesió a les vagues que podria ser el definitiu, la doctora Zapater que destaca la 
necessitat d’organització per tal d’establir mesures preventives per evitar els incidents 
de les vagues, el senyor Montesinos que posa de manifest que de conformitat amb les 
dades donades pels degans i les deganes les mesures de control no han funcionat i la 
doctora Martín que diu que s’hauria d’aclarir si els estudiants tenen o no el dret de vaga 
per tal de tenir clar quan s’estan vulnerant els drets. 
 
La rectora mostra la seva conformitat al fet que el Consell de Govern faci un comunicat 
sobre els incidents arran de la vaga. 
 
A continuació la rectora informa de la proposta de posicionament de les universitats 
espanyoles que han concedit el doctorat Honoris Causa al professor Francisco J. Ayala 
en relació amb les acusacions per assetjament sexual i discriminació per raó de sexe 
(annex núm. 1), explica que aquesta proposta de posicionament deriva de l’informe 
emès a partir de l’expedient informatiu que es va obrir a la nostra Universitat a la vista 
de la informació que va remetre la Universitat de Califòrnia, i a la qual s’han adherit les 
altres Universitats. Diu que la proposta es basa en dos aspectes, el primer que la 
concessió del doctorat Honoris Causa és anterior als fets denunciats i sancionats, el 
segon és que els fets pels quals ha estat sancionat no estan recollits en la legislació 
espanyola com a assetjament; d’altra banda, també s’ha de tenir en compte que la 
nostra regulació del doctorat Honoris Causa no inclou el procés de revocació de la 
concessió d’aquest doctorat la qual cosa comporta que resulti molt difícil de poder tirar 
endavant una proposta de revocació ja que hauria de ser la Comissió Jurídica Assessora 
de la Generalitat de Catalunya qui informés favorablement l’anul·lació d’aquest acte. 
Finalment comenta que s’ha d’endegar el procés de modificació de la nostra normativa 
per tal que inclogui com s’ha de procedir per fer la revocació en casos com aquest, i que 
en la publicació d’aquest posicionament ha de clar molt clar que la UAB condemna 
enèrgicament aquest tipus d’actuacions. 
 
Tot seguit, en relació amb el comunicat que s’ha proposat referent als incidents de la 
vaga dels dies 28 i 29 de novembre, el Consell de Govern, per assentiment, acorda 
aprovar el comunicat següent: 
 

Arran de la vaga dels dies 28 i 29 de novembre sobre la petició de rebaixar les taxes 
universitàries, el Consell de Govern de la UAB vol manifestar que comparteix aquesta 
reivindicació que ha defensat de forma pública i decidida. 
 
No obstant això: 
 

- Rebutja tota acció violenta en el nostre campus, especialment les intimidacions 
i coaccions. 

- Condemna totes les situacions que posen en risc la seguretat de les persones, 
com ara bloquejar els accessos i sortides que garanteixen la llibertat de 
moviments. 

- Lamenta els danys causats a les instal·lacions i materials del campus i el cost 
econòmic que se’n deriva. 
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- Reitera que totes les reivindicacions es poden expressar en el marc de la UAB 

sempre que es facin amb respecte per tots els seus membres i els béns 

públics. 

 
Per tot això, el Consell de Govern es compromet a continuar i, si cal, intensificar les 
vies de diàleg per garantir els drets de tota la comunitat universitària. 
 
 
 
3. Afers Economicopressupostaris: 
 
3.1 Aprovació del projecte de pressupost de la UAB per al 2019 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, doctor Gispert, 
presenta aquest punt. El vicerector diu que, per contra del procés d’aprovació del 
pressupost per al 2018 en què es va prorrogar el pressupost del 2017 fins tenir aclarits 
aspectes del finançament per part de la Generalitat de Catalunya, en aquesta ocasió s’ha 
optat per presentar el pressupost a aprovació abans de la finalització de l’exercici, tot i 
que en un context d’incertesa. Afegeix que, en plantejar la planificació de les despeses 
ja es va veure que el resultat era superior a la planificació dels ingressos atesa 
l’esmentada i, partint d’aquest inici, l’elaboració del pressupost ha estat molt 
complicada per tal de tenir una proposta en equilibri, obligant a fer una contenció de la 
despesa i analitzant noves fórmules d’obtenció d’ingressos. Comenta que la proposta de 
pressupost no es va poder presentar a la Comissió d’Economia i d’Organització per 
manca de temps, però que es presenta directament al Consell de Govern per tal d’evitar 
la pròrroga del pressupost de 2018, i que la documentació presentada, tot i estar 
incompleta, conté la informació necessària per a la seva aprovació ja que només manca 
informació complementària com la distribució per centres de cost, per programes i el 
desenvolupament per càrrecs acadèmics; quan aquesta informació complementària 
estigui elaborada s’enviarà als membres del Consell de Govern i el pressupost per al 2019 
s’elevarà al Consell Social per a la seva aprovació. 
 
A continuació presenta una esmena rebuda del Consell Social que matisa la Disposició 
Addicional Tercera per tal d’incloure “amb la previsió que si en el tercer trimestre de 
l’any no es disposa de la conformitat dels ingressos corresponents, s’estudiarà l’escenari 
pressupostari amb el que treballar”. 
 
El vicerector presenta el projecte de pressupost de la UAB per al 2019 i explica el seu 
contingut. Presenta un document de resumen dels aspectes generals de la proposta de 
pressupost, de les variacions que comporta respecte del pressupost del 2018 pel que fa 
als ingressos, tot destacant els referents a matrícula i la subvenció de la Generalitat de 
Catalunya, a les despeses, tot destacant les despeses de personal, al pressupost de 
funcionament de centres i departaments, i al finançament específic (annex núm. 2). 
 
A continuació s’obre un torn d’intervencions en que participa el senyor Pompas que 
demana informació sobre el contingut del pressupost respecte del concepte “altres 
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serveis”, sobre els conceptes que es recullen en la despesa del parc mòbil de la UAB, 
sobre la despesa de programari i l’aposta pel programari lliure que pot ajudar a estalviar, 
sobre el detall de les despeses en restauració i sobre els increments de pagaments a la 
Seguretat Social si tenen relació amb la retallada del sou dels funcionaris que es va fer 
en el 2010, el doctor Branchadell agraeix la feina del vicerector d’Economia i de Campus 
per tal de poder presentar avui aquesta proposta de pressupost i pregunta per 
l’increment en els ingressos per matrícula de màster universitari, el doctor Gairín que 
diu que en aquest context de contenció pressupostària s’hauria de prestar atenció en 
l’evolució dels ingressos i despeses dels serveis de la UAB per tal que no comportin més 
pressió en els pressupostos, el doctor Baeza que pregunta quin reflex tindrà la rebaixa 
dels preus de matrícula en el pressupost i el doctor Gabarrell que pregunta si la partida 
de cànon fa referència únicament al cànon de recerca. La rectora respon que la rebaixa 
en el preu de la matrícula de postgrau ha de venir compensada per les subvencions de 
la Generalitat de Catalunya, que sobre la baixada en la matrícula en màsters universitaris 
totes les universitats catalanes estan en la mateixa situació la qual cosa podria suposar 
una saturació d’oferta que obligui a fer una reestructuració, i que la partida 
pressupostària per programari podria tenir una rebaixa si finalment tira endavant 
algunes propostes de programari lliure. El vicerector d’Economia i de Campus diu que 
moltes de les qüestions plantejades són  molt de detall i que no disposa ara de la 
informació suficient però que es donarà resposta individualitzadament, contesta que pel 
que fa al cànon inclou el de recerca, el de prestació de serveis i el de formació 
continuada, diu que pren nota del suggeriment del doctor Gairín com un aspecte 
important a tenir en compte, i sobre les despeses per restauració diu que s’ha intentat 
deixar constància en el pressupost que les despeses per inversió es compensen amb el 
cànon que les empreses adjudicatàries han d’abonar.  
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar el projecte de Pressupost de la UAB per a l’exercici de 2019, que 
s’annexa (annex núm. 3). 
 
Segon. Elevar aquesta proposta al Consell Social perquè exerceixi les seves 
competències en matèria pressupostària. 
 
Tercer. Comunicar els anteriors acords al gerent per tal que porti a terme les mesures 
necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 
 
4.1. Aprovació del 5% de la taxa addicional de l’oferta d’ocupació pública del personal 
acadèmic del 2018 
 
Per indicció de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, presenta 
aquest punt. El vicerector explica que la Llei 6/2018, de 3 de juliol, de pressupostos 
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generals de l’Estat per l’any 2018 preveu, en l’apartat 1.4 de l’article 19 què, 
addicionalment, es podran oferir un nombre de places equivalent al 5% del total de la 
seva taxa de reposició, que aniran destinades a aquells sectors o àmbits que considerin 
que requereixen un reforç addicional d’efectius, i que l’oferta pública d’ocupació de 
places de personal docent i investigador de la Universitat Autònoma de Barcelona per a 
l’any 2018, publicada al DOGC núm. 7669 del 23 de juliol de 2018, inclou que la taxa de 
reposició és de 67 efectius i el nombre de places de professor agregat pel torn lliure és 
de 45 places, i que, per tant, aplicat als 67 efectius de la taxa de reposició ascendeix a 3 
places. Afegeix que la Comissió de Personal Acadèmic de data 19 de novembre de 2018 
va informar favorablement aquesta proposta. 
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar l’oferta d’ocupació pública addicional del 5% de la taxa de reposició 
de Personal Docent i Investigador per a l’any 2018, de conformitat amb l’annex adjunt 
(annex núm. 4). 
 
Segon. Ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial corresponent. 
 
Tercer. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment 
d’aquests acords 
 
 
 
5. Aprovació del 5% de la taxa addicional de l’oferta d’ocupació publica de personal 
d’administració i serveis del 2018 
 
Per indicció de la rectora, el vicerector de Personal d’Administració i Serveis, doctor 
Aguilera, presenta aquest punt. El vicerector explica que, igual que per al personal 
acadèmic, per al personal d’administració i serveis també és d’aplicació l’article 19.4  de 
la Llei 6/2018, de 3 de juliol de Pressupostos Generals de l’Estat per a l’any 2018 que 
estableix la possibilitat d’ampliar l’oferta ordinària d’ocupació pública mitjançant 
l’ampliació d’un 5% de les places derivades de la taxa de reposició ordinària i que, 
revisada l’oferta d’ocupació pública de PAS ja autoritzada per aquest any 2018 i, tenint 
en compte que en el seu moment no es va sol·licitar aquesta ampliació, es proposa un 
5% més de places en relació a l’oferta de 44 places aprovada i autoritzada fa uns mesos 
en el sentit d’incrementar una plaça de personal funcionari del grup C1  i una plaça de 
personal laboral del grup 3. Afegeix que la proposta ha estat informada favorablement 
per la Comissió d’Economia i d’Organització en sessió celebrada el 21 de novembre de 
2018. 
 
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la proposta d’ampliació de l’Oferta Pública d’Ocupació addicional del 
PAS  2018, segons document que s’annexa (annex núm. 5). 
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Segon. Encarregar al vicerector de Personal d’Administració i Serveis l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
Tercer. Comunicar els presents acords al gerent per tal que porti a terme les mesures 
necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
6. Afers acadèmics: 
 
6.1.  Extinció de títols de màster universitari 
 
Per indicció de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor 
Ros, presenta aquest punt. El vicerector presenta la proposta d’extinció dels títols de 
màster universitari en Enginyeria Informàtica i en Tècniques Avançades d’Intervenció en 
Fisioteràpia i comenta que la proposta ha estat  informada favorablement a la sessió de 
la Comissió d’Afers Acadèmics de 20 de novembre de 2018. 
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Primer.- Aprovar l’extinció dels títols de màster universitaris següents: 
 
- Enginyeria Informàtica / Computer Engineering 
- Tècniques Avançades d’Intervenció en Fisioteràpia 
 
Segon.- Elevar l'aprovació de l’extinció dels títols de màster universitari al Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
Tercer.- Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l'execució i 
el seguiment dels acords primer i segon. 
 
Quart.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
6.2.  Creació de títols de màsters propis i de diplomatures de postgrau 
 
Per indicció de la rectora, la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua, 
doctora Feijóo, presenta aquest punt. La doctora Feijóo explica les propostes de creació 
de títols de màster i de diplomatures de postgrau que han estat presentades a l'Escola 
de Postgrau, diu que s’ha revisat la documentació justificativa corresponent que 
acredita que les propostes reuneixen els requisits exigits per la UAB per a la creació 
d'aquest tipus de títols i que les propostes de creació de nous títols de màster i de 
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diplomes de postgrau propis que es presenten van ser informades favorablement a la 
sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics de 20 de novembre de 2018. 
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Primer.- Aprovar la creació del títol de diploma de postgrau següent: 
 
- Diploma de Postgrau en Protecció de Dades 
 
Segon.- Elevar la creació de títol de diploma de postgrau al Consell Social per tal que 
exerceixi les seves competències. 
 
Tercer.- Encarregar a la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua 
l'execució i el seguiment dels acords primer a tercer. 
 
Quart.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
7. Propostes de normatives: 
 
7.1.  Modificació de la normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris 
regulats de conformitat amb el Reial Decret 1393/2007, de 29 d’octubre 
 
Per indicció de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor 
Ros, presenta aquest punt. El vicerector explica que en el procés d’acreditació de les 
titulacions s’ha posat de manifest que les guies docents també han d’estar en anglès, 
que s’ha fet la consulta al Servei de Llengües de la UAB per tal d’analitzar si es pot fer 
front a aquest requeriment i que la resposta ha estat favorable atès que disposen del 
material d’ajuda necessari per poder traduir el contingut de les guies docents. En aquest 
sentit, afegeix que la proposta que es presenta consisteix en fer constar que les guies 
docents han d’estar en els tres idiomes sense excepcions, català, castellà i anglès, i que 
s’ha aprofitat per concretar més els aspectes que han de contenir les guies docents. 
Comenta que s’ha de fer un pla d’actuacions per tal que el professorat pugui fer servir  
les eines que es posen a la seva disposició per tal de poder fer-ho efectiu, i que la 
proposta que ja ha estat informada en una reunió amb degans, directors de centre, 
directors de departament i d’institut i en la Comissió d’Afers Acadèmics. 
 
A continuació s’obre un torn d’intervencions en què participa la doctora Recoder que 
mostra la seva preocupació pel constrenyiment que comporten les guies docents sobre 
la programació de les activitats d’avaluació i que no comporti una complicació més en el 
desenvolupament de la docència. 
 
El vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat contesta que a les guies docents 
no s’ha d’incloure el calendari de les activitats d’avaluació, sinó quines són les activitats 
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que es programen. Per tal que l’article sigui més entenedors proposa l’eliminació de 
l’expressió “la programació d’activitats d’avaluació”. 
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Primer.- Aprovar la modificació de l’article 114 del Text Refós de la Normativa 
acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris regulats de conformitat amb el 
Reial Decret 1393/2007, de 29 d’octubre, en els termes que s’annexen (annex núm. 6). 
 
Segon.- Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l'execució i el 
seguiment d'aquests acords. 
 
Tercer.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius, garantint la seva 
difusió. 
 
 
 
7.2.  Modificació del model de càrrecs acadèmics 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, 
presenta aquest punt. El vicerector explica que la proposta de modificació del model de 
càrrecs acadèmic que ara es presenta és un avenç d’un nou model que es presentarà a 
l’aprovació del Consell de Govern durant el 2019. A continuació explica els aspectes que 
implica la proposta de modificació per tal que sigui més aclaridor i adaptat a la realitat 
que ja ara s’està portant a terme. 
 
Seguidament s’obre un torn d’intervencions en què participa el doctor Salar que demana 
que s’apliqui amb un punt de prudència per tal que no s’apliqui en un sentit contrari a 
la normativa, la doctora Recoder que agraeix la feina feta pel vicerector de Personal 
Acadèmic i que demana si es pot incloure alguna referència sobre la situació del 
professorat que continua en càrrecs acadèmics tot i que hagin arribat al màxim de punts 
per desenvolupament de càrrecs acadèmics però els punts que els hauria de 
correspondre sí es tenen en compte per al càlcul de la bossa total de punt que correspon 
al centre o departament, també planteja que segons l’article 3.b de la normativa de 
càrrecs acadèmics el professorat associat podria desenvolupar càrrecs de gestió però 
que s’està fent una interpretació restrictiva en el sentit que no els poden desenvolupar 
quan moltes vegades són els únics disposats a acceptar aquests càrrecs, finalment 
planteja que l’article 11.2 de la mateixa normativa obliga al nomenament dels 
coordinadors de titulacions tant de grau com de màster, però que no sempre és senzill 
trobar persones que vulguin desenvolupar aquests càrrecs i proposa que s’inclogui 
alguna mesura que pugui fer que el desenvolupar d’aquest càrrec sigui obligatori.  
 
El vicerector de Personal Acadèmic respon que la regla general ha de ser aplicar el màxim 
de reducció de docència i que si en algun cas no s’aplica sempre es pot recórrer a 
presentar una reclamació al mateix Vicerectorat per tal que intervingui. Pel que fa al 
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desenvolupament de càrrecs acadèmics pel professorat associat el vicerector diu que no 
s’hauria d’acceptar mentre hi hagi professorat permanent que no ocupen càrrecs; 
afegeix que l’argumentació per no acceptar aquesta proposta es basa en el fet que la 
normativa general estableix que el professorat contractat només pot fer docència i que 
l’acceptació podria comportar un augment en el grau de conflictivitat en el sentit de 
pressionar per tal que s’estengui que es tracta de places estructural. 
 
A continuació el vicerector d’Economia i de Campus respon que s’està analitzant com fer 
el repartiment de punts que corresponen a la UAB però que no és un tema fàcil i que es 
podria tenir en compte la proposta plantejada per la doctora Recoder per als casos de 
persones que desenvolupen càrrecs amb el màxim de punts ja obtinguts. Sobre els 
càrrecs de coordinadors de titulacions s’està treballant en l’estimulació de la figura per 
tal que hi hagi més persones interessades en desenvolupar-los. 
 
Finalment el doctor Branchadell demana que es pensi bé l’establiment de la prohibició 
que el professorat associat pugui desenvolupar càrrecs de gestió ja que hi ha centres 
que, per la configuració de la seva plantilla, podria tenir problemes. 
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la modificació de la Normativa en matèria de càrrecs acadèmics de 
gestió i de direcció de la UAB, que s'annexa (annex núm. 7). 
 
Segon. Encarregar el vicerector de Personal Acadèmic l'execució i el seguiment 
d'aquests acords. 
 
 
 
8. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: 
 
8.1. Creació de Serveis Docents 
 
Per indicció de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor 
Ros, presenta aquest punt. El vicerector presenta la proposta de transformació del servei 
cientificotècnic “Servei de Tractament de la Parla i el So” en servei docent. Explica que 
aquesta proposta té el seu origen en la revisió que s’ha portat a terme de tots els serveis 
cientificotècnics la qual ha comportat que es comprovi que aquest servei només fa 
suport a la docència, explica el contingut de la memòria presentada la qual conté la 
proposta de modificació del seu reglament (annex núm. 8), afegeix que tindrà la direcció 
acadèmica d’un professor i que ha estat informat favorablement per la Comissió de 
Transferència i de Projectes Estratègics. 
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Primer.- Aprovar la transformació del següent Servei Cientificotècnic en Servei Docent: 
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- Servei de Tractament de la Parla i el So (STPS), amb dependència funcional de la 
Facultat de Filosofia i Lletres 
 
Segon.- Adaptar el Reglament del Servei de Tractament de la Parla i el So (STPS) com 
a Servei Docent. (annex núm. 9) 
 
Tercer.- Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat  l'execució i 
el seguiment d'aquests acords. 
 
Quart.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius, garantint la seva 
difusió. 
 
 
 
9. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB: 
 
9.1. Llicència de materials a Applied Biological Materials Inc. 
 
Per indicció de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. El vicerector explica que la UAB, des del Departament 
de Bioquímica i de Biologia Molecular, i de la Fundació Institut de Recerca de l’Hospital  
de la Santa Creu i Sant Pau són titulars d’uns materials i que han formalitzat un contracte 
de llicència no exclusiva per tal de comercialitzar-los amb finalitats de recerca; afegeix 
que aquesta operació compte amb l’informe d’idoneïtat econòmica emès pel cap de 
l’Oficina de Valorització i patents. 
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Primer.- Prendre coneixement del contracte de llicència dels materials (CRSPR/CAS9 
mediated- EDC4 knockout HEK293T cell line; EDC4 knockout HEK293T cell line 
genetically corrected with lentiviral  vectors expressing wildtype EDC4Cdna)  
formalitzat entre la UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE BARCELONA i la FUNDACIÓ 
INSTITUT DE RECERCA DE L’HOSPITAL DE LA SANTA CREU I SANT PAU, com a 
llicenciants i  APPLIED BIOLOGICAL MATERIALS, INC, com a llicenciatària, en data 27 de 
juliol de 2018, en virtut del qual la UAB i IRHSCSP atorguin una llicència no-exclusiva 
del esmentats materials, per comercialitzar-los en finalitats de recerca, pel període de 
10 anys a canvi d’un cànon consistent en una retribució variable (15%  de les vendes 
netes realitzades per l’empresa llicenciatària) i ratificar la seva signatura, d’acord amb 
el document annex. 
 
Segon.- Elevar l’anterior acord al Consell Social perquè exerceixi les seves 
competències. 
 
Tercer.- Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l'execució i el seguiment 
de l'acord primer. 
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Quart.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
10. Elecció de membres de la Comissió de Qualitat de la UAB 
 
Per indicció de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor 
Ros, presenta aquest punt. El vicerector explica la composició de la Comissió de Qualitat 
de la UAB, quines són les vacants que s’han convocat per a escollir en aquesta sessió, i 
que només s’ha presentat una candidatura per al col·lectiu del personal d’administració 
i serveis. Afegeix que la representació de l’alumnat resta pendent a un propera sessió 
del Consell de Govern posterior al procés electoral intern del Consell d’Estudiants de la 
UAB. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació, que té caràcter secret, i el resultat és el següent:  
 
Sarai Sabaté Diaz, personal d’administració i serveis:  
 
Vots favorables  30 vots  
Vots en contra  0 vots  
Vots en blanc   0 vots 
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Primer.- Escollir Sarai Sabaté Diaz, representant del personal d’administració i serveis, 
membre de la Comissió de Qualitat de la UAB. 
 
Segon.- Comunicar el resultat de la votació a les persones que resultin escollides. 
 
Tercer.- Publicar el resultat de la votació a la Intranet de la UAB 
 
 
 
11. Informe anual del Parc de Recerca de la UAB 
 
Per indicació de la rectora, el director gerent del Parc de Recerca de la UAB (PRUAB), 
senyor Valero, presenta aquest punt. El senyor Valero presenta l’informe anual del Parc 
de Recerca de la UAB per al 2017 i explica el balanç d’activitats, els projectes d’innovació, 
els aspectes de foment i suport a l’emprenedoria, així com de comunicació i promoció i 
la gestió dels espais. (annex núm 10) 
 
A continuació s’obre un torn d’intervencions en què participa el doctor Branchadell que 
pregunta per l’explotació científica del Módul de Recerca A. 
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El senyor Valero contesta que es tracta d’un espai del PRUAB destinat a grups i centres 
d’investigació del sector de les ciències socials i les humanitats, l’explotació del qual és 
gestionat pel PRUAB, que té una ocupació del 100% i que està sota el paraigües del 
Vicerectorat d’Innovació i de Projectes Estratègics en tractar-se d’institucions i 
departaments de la UAB. 
 
Seguidament la rectora posa de manifest que en els dos darrers anys s’ha iniciat un canvi 
d’estratègia del PRUAB i que s’estan assolint els objectius d’obtenció de recursos; 
afegeix que queda per millorar la transferència de coneixements. Finalment comenta 
que s’ha creat una plataforma per a incloure informació sobre les activitats de recerca 
totes les àrees i que es tracta d’un bon aparador per tal que des de fora de la UAB es 
pugui visualitzar la nostra activitat i que sigui fàcil poder fer contactes. 
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Donar-se per assabentat de l’informe de la Fundació Parc de Recerca UAB (annex núm. 
11). 
 
 
12. Afers de tràmit: 
 
12.1. Ratificació dels acords de la Mesa d'Universitats i les Comissions Negociadores 
sobre l'increment retributiu addicional del 0,2% en l'any 2018 
 
Per indicció de la rectora, el gerent, senyor Tintoré, presenta aquest punt. El gerent 
explica l’acord de la Mesa d’Universitats, la Comissió Negociadora de PAS Laboral i la 
Comissió Negociadora del PDI Laboral de les Universitats Públiques de Catalunya sobre 
els increments retributius per al personal de les universitats públiques de Catalunya 
corresponents a l’exercici del 2018 i diu que, tot i que l’increment esmentat ja ha estat 
abonat, es requereix l’aprovació formal per part de la Universitat. 
 
El Consell de Govern acorda: 
 
Primer.- Aprovar els acords de data 6 de novembre de 2018 en el marc de la Mesa 
d’Universitats, la Comissió Negociadora de PAS Laboral i la Comissió Negociadora del 
PDI Laboral de les Universitats Públiques de Catalunya sobre els increments retributius 
per al personal de les universitats públiques de Catalunya corresponents a l’exercici 
del 2018, que s’adjunten com a annex (annex núm. 12). 
 
SEGON.- Comunicar el present acords al gerent per tal que porti a terme les mesures 
necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
13. Torn obert de paraules 
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El vicerector de Recerca i de Transferència, doctor Sánchez, informa sobre la reunió amb 
la subdirectora d’Investigació, Innovació i Doctorat en la qual es va tractar el tema de la 
creació d’un nou tram de transferència que encara no ha estat publicat ni tampoc estan 
decidits tots els criteris i els requisits necessaris per la seva concessió; afegeix que quan 
es disposi de més informació es farà una difusió entre el professorat per tal que estiguin 
assabentats. 
 
El vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor Ros, dona les dades de 
matrícula del curs 2018-2019 i resumeix que ha pujat la matrícula en estudis de grau, 
que ha baixat en un 2% la matrícula en estudis de màster universitari i que ha pujat en 
un 10% en el doctorat. 
 
La doctora Freixes dona les gràcies per com s’ha desenvolupat el procés de 
transformació en servei docent del Servei de Tractament de la Parla i el So. 
 
El doctor Branchadell recorda que s’ha organitzat un Concert de Nadal entre tots els 
deganats per al dia 20 de desembre i que espera l’assistència de tots els membres del 
Consell de Govern. 
 
La rectora recorda la cursa solidària de la UAB que tindrà lloc el diumenge 16 de 
desembre, desitja unes bones festes de Nadal i un bon any nou. 
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 13.55 h es dona per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretari general suplent, estenc aquesta acta. 
 
 
El secretari general           Vist i plau 

   La rectora 
 


